

Date: 20/05/2021

Ref: RL/2021/05

To: Dubai Maritime City Authority Customers,

إلى: السادة متعاملي سلطة مدينة دبي للملاحة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Update / Increasing the capacity and resumption of the recreational activities for the Marine pleasure and tourist crafts, Yachts and Floating restaurants:**

**الموضوع: تحديث / رفع السعة الاستيعابية واستئناف الأنشطة الترفيهية لوسائل ويخوت الزهزة البحرية والسياحية والمطاعم العائمة:**

With reference to the previous circulars issued by Dubai Maritime City Authority regarding the capacity and recreational activities of the marine pleasure and tourist crafts, yachts and floating restaurants, and according to the approval received from Supreme Committee of Crisis and Disaster Management in the Emirate of Dubai to update precautionary and preventive COVID-19 measures, DMCA requests all the relevant stakeholders to adhere to the below updated guidelines, as of Thursday, May 20, 2021:

بالإشارة إلى التعاميم الصادرة من سلطة مدينة دبي للملاحة بخصوص السعة الاستيعابية والأنشطة الترفيهية لوسائل ويخوت الزهزة البحرية والسياحية والمطاعم العائمة، فإنه وفقاً لاعتماد اللجنة العليا لإدارة الأزمات والكوارث في إمارة دبي تحديثاً لمجموعة جديدة من الإجراءات الاحترازية والوقائية، توجه السلطة كافة المعنيين بالالتزام بما هو موضح أدناه، وذلك اعتباراً من يوم الخميس الموافق 20 مايو 2021:

- Increase in the capacity of marine and tourist pleasure yachts, and floating restaurants to (70%) of the allowed number, while continuing to allow the marine crafts (leisure and tourist) that have a capacity of (10) people or less to use their full capacity, provided that everyone on the board of the boat shall be of one family, and there should be no kind of onboard crowding.
- Resumption of events and entertainment activities on board the tourist marine craft and floating restaurants, with an emphasis on adherence to precautionary and preventive measures to limit the spread of Covid-19.

- رفع السعة الاستيعابية لوسائل ويخوت الزهزة البحرية والسياحية والمطاعم العائمة إلى (70%) من العدد المصروح به مع الاستمرار بالسماح للوسائل البحرية (الزهزة والسياحية) التي طاقتها الاستيعابية (10) أشخاص فما دون من استخدام كامل طاقتها الاستيعابية شرط أن يكون كل من تحملهم الوسيلة من أسرة واحدة وألا يكون هناك أي نوع من التجمهر على متن الوسيلة.
- استئناف الفعاليات والأنشطة الترفيهية على متن الوسائل البحرية السياحية والمطاعم العائمة مع التأكيد على الالتزام بالإجراءات الاحترازية والوقائية للحد من انتشار كوفيد-19.

DMCA will continuously monitor and evaluate the situation in coordination with the concerned authorities of the Dubai Government. We appreciate and value your cooperation.

ستقوم السلطة بشكل مستمر بتقييم الوضع المستجد بالتنسيق مع السلطات المعنية في حكومة دبي، وإننا نقدر تعاونكم الدائم ونثمن جهودكم في التعاون لخدمة الصالح العام وحماية وسلامة وصحة المجتمع.

For more information, please contact us via Call Centre on 8008855 or through E-Mail: info@dmca.ae

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع مركز الاتصال على الرقم 8008855 أو البريد الإلكتروني info@dmca.ae

